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PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului Local                                 

al Sectorului 6 din data de 17.05.2024 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la orele 12:00 și s-au desfășurat online, în sistem                   
de videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare 
(link) transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
22 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, iar pe parcursul şedinţei s-a conectat         
d-na Trăistaru. Au lipsit dl Bordei, dl Desculţescu, dl Simion Paul Eduard şi d-na Surulescu. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin               
Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 889 din 17.05.2024, în temeiul dispoziţiilor art. 133 alin. (2) 
lit. a), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale 
art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind                 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, 
ora și locul desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 889 din 17.05.2024 a fost adusă la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei.  
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate                   
pe site-ul instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local                   
și pe pagina de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 889 din 17.05.2024 
 

Nr.  
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  

 nr. 4 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 94/01.04.2024 pentru aprobarea     
Regulamentului privind înscrierea/reînscrierea, acordarea/încetarea 
serviciilor furnizate în cadrul creșelor aflate în subordinea     
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6, 
începând cu anul şcolar 2024-2025 

2.  
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 129/17.05.2024 privind aprobarea rectificării 
Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii     
administrativ-teritoriale Sector 6 Bucureşti, pe anul 2024 

3.   Întrebări și interpelări 

 

Dl Lucian Dubălaru, preşedinte de şedinţă: Bună ziua, doamnelor și domnilor 
consilieri! Vom face prezența, după care vom intra și pe ordinea de zi. Vă rog, d-na secretar! 

D-na Felicia Giorgiana Anghelache, înlocuitorul Secretarului General al                
Sectorului 6: Bună ziua! Vom efectua prezenţa. 

 

 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI 
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 Dl Tiberiu Stanciu, consilier local: O să-mi exprim votul în scris, vă rog frumos! 
Mulțumesc!  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, viceprimar: D-na Surulescu Aurelia a scris pe grup că 
nu poate să intre. 

D-na Felicia Giorgiana Anghelache: Sunt 22 de consilieri prezenți. Lipsesc dl Bordei,               
dl Desculţescu, dl Simion Paul Eduard,  d-na Surulescu şi d-na Trăistaru. 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! 
Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar nr. 889 din 17.05.2024. Supun 
la vot ordinea de zi. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. Abţineri? Nu sunt “abțineri”. 
Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru”, ordinea de zi fost aprobată.  

Avem două puncte pe ordinea de zi. Primul punct: Proiect de hotărâre nr. 94/01.04.2024 

pentru aprobarea Regulamentului privind înscrierea/reînscrierea, acordarea/încetarea serviciilor 
furnizate în cadrul creșelor aflate în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială                   
și Protecția Copilului Sector 6, începând cu anul şcolar 2024-2025. 

Dacă sunt discuții?  
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Domnule președinte, n-am apucat să 

intervin că ați trecut foarte repede. Avem două sau trei puncte pe ordinea de zi a ședinței noastre?  
Dl Lucian Dubălaru: Două. 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Păi, convocatorul menționează 3 puncte, inclusiv 

“întrebări și interpelări”.  
Dl Lucian Dubălaru: Da. OK! Două proiecte și “întrebări și interpelări”. 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Deci, avem și “întrebări și interpelări”? Vă întreb, dar            

n-am apucat, că s-a supus la vot imediat.  
Dl Lucian Dubălaru: Am înțeles! La sedinţa extraordinară nu avem punctul “întrebări și 

interpelări”.  
Dl Traian Pană, consilier local: A mai fost domnule președinte și la extraordinară o dată. 

Deci, dacă este pe ordinea de zi, mergem cum este ordinea de zi. 
Dl Lucian Dubălaru: OK! A fost aprobată așa și mergem mai departe.  
Primul punct de ordinea de zi dacă s-a auzit sau mai doriţi să-i mai dau citire? Dacă nu, 

intrăm în procedură de vot dacă nu sunt comentarii. Deci, intrăm în procedură de vot.                  
Doamna secretar general! 

 Se intră în procedură de vot 
 Dl Lucian Dubălaru: Suntem 23 de consilieri prezenți cu d-na Trăistaru. Cu 23 de voturi 

“pentru”, proiectul fost adoptat. 
  Următorul puncte ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 129/17.05.2024 privind 
aprobarea rectificării Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii                   
administrativ-teritoriale Sector 6 Bucureşti, pe anul 2024. 

Aici avem un amendament venit acum de la Direcția Economică și o să-i dau citire: 
“Se majorează veniturile bugetului local al subdiviziunii administrativ-teritoriale Sector 6                  
cod indicator 11.02.02 “Sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru finanțarea 
cheltuielilor descentralizate la nivelul comunelor, orașelor, municipiilor, sectoarelor și 
municipiului București” cu suma de 398 mii lei, destinație de finanțare “Sume alocate pentru 
finanțarea Programului național “Masă caldă, în conformitate cu Decizia nr. 822 din 14.05.2024 
emisă de Direcția Generală Regională a Finanțelor Publice București și transmisă instituției 
noastre prin adresa nr. 33.415 din data de 17.05.2024 şi se majorează cheltuielile bugetului local 
al subdiviziunii administrativ-teritoriale Sector 6, capitolul bugetar 65.02.11.30 “Servicii 
auxiliare”, articol bugetar 57.02.05 “Suport alimentar” cu suma de 398 mii lei”. 
  Discuţii? Vă rog, d-na viceprimar! 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Pentru că a fost foarte târziu pus pe site și nu știu dacă 
toți colegii au apucat să analizeze documentul și proiectul de rectificare, aș vrea să îl rog pe 
domnul director economic să ne explice care sunt modificările, atât pe cheltuieli cât și pe venituri. 
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Dl Bogdan Ciocîrlan, director general Direcţia Generală Economică: Bună ziua! 
Începem cu Administrația Şcolilor: 10.300, aici includem grădinița de vară, SDS-ul, cât și 
reparațiile curente pe anumite unități de învățământ. A.D.P.: 11 milioane, din care 440.000 pe 
cheltuieli materiale şi 10.560.000 pe investiții, investiții însemnând Piațeta Favorit,                   
Parcul Crângași. S-au diminuat de pe cheltuieli materiale de pe primărie 6.700.000. S-au pus 
4.950.000 pe investiții reabilitări termice, grădinițe, școli și străzi, inclusiv acea subvenție pentru 
locuitori pe tratarea mecanică, subvenția pe tona de gunoi. Cam acestea sunt modificările aduse. 

 D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Şi pe venituri? 
 Dl Bogdan Ciocîrlan: 19.515.000 în urma cererilor pe care le-am avut depuse pentru cele 

șase școli.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Adică au venit în plus 19 milioane? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Exact.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Din deconturile pe POR-urile de la A.S.6, asta spuneți?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Şi primărie, nu numai...  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Deci și primărie. Bun. Eu am apucat puțin să analizez 

rectificarea și observ pe primărie, de exemplu, că au scăzut pe 51.02 la Sectorul 6 al Municipiului 
București, la secțiunea de dezvoltare proiecte cu finanțare din fonduri externe nerambursabile cu 
1.200.000, la fel și la învățământ.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Acelea au fost puse pe cheltuieli.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Asta spun că, pe cheltuieli, liniile acestea au fost 

micșorate. Deci, liniile de proiecte cu finanțare...  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Deci, proiectele s-au terminat și s-au închis la o anumită sumă, 

aceasta este este ideea.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: OK, s-au închis la o anumită sumă. Pe locuințe, 

servicii și dezvoltare publică, tot la cheltuieli de capital, avem minus 10.000.000.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Același lucru. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: La cheltuieli de capital.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Acolo s-au reglat, același lucru s-a întâmplat și acolo, fiind 

ultimele.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Şi pe venituri am observat că la subvenții de la bugetul 

de stat către bugetele locale pentru proiectul național de investiții Anghel Saligny a scăzut bugetul 
cu 4.000.000, estimarea de venituri, de la 431 de milioane de lei la 426.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Modificarea aceasta a avut loc data trecută, nu acum.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Data trecută spuneți? 
 Dl Bogdan Ciocîrlan: Da, garantat.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Veniturile estimate pentru Anghel Saligny sunt de 426 

de milioane de lei, da?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da, aceştia sunt banii.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: OK!  
Dl Lucian Dubălaru: Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții, 

intrăm în procedură de vot. Prima oară amendamentul. Vă rog, d-na secretar! 
 Se intră în procedură de vot 
 Dl Lucian Dubălaru: Suntem 22 de consilieri prezenți, dl Volintiru nu reușește să se 

conecteze. Cu 22 de voturi “pentru”, amendamentul fost aprobat. 
Supun la vot proiectul în integralitatea lui. Vă rog, d-na secretar! 
 Se intră în procedură de vot 
 Dl Lucian Dubălaru: Suntem 23 de consilieri prezenți, dl Volintiru s-a conectat.                  

Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări, dacă sunt? 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă, viceprimar: Am eu o întrebare către Administrația 

Şcolilor și se leagă cu punctul anterior în sensul că, există o linie bugetară ce vizează achiziția 
unui teren ce face parte din complexul de la Școala “Sfânta Treime”, școală ce nu are sală de sport 
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și la începutul anului am prevăzut în buget achiziția acelui teren. Aș dori să întreb în ce stadiu se 
află, efectiv, achiziția acelui teren ce în trecut a fost retrocedat pe teritoriul unității de învățământ. 
Am primit și eu această întrebare din partea unității de învățământ și, practic, abia după ce se face 
această achiziție se pot face demersurile pentru construirea sălii de sport de care este atât de mare 
nevoie acolo. 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim! Dacă este cineva de la Administrația Şcolilor, vă rog?  
Dl Florin Păun, director executiv Administrația Şcolilor Sector 6: Bună ziua! Încă nu 

am reușit să înaintăm proiectul acesta, am avut o perioadă foarte aglomerată, se lucrează.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Domnul consilier Alexandru Bojdan!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, domnule președinte! De aceea am și întrebat 

la începutul ședinței dacă avem sau nu întrebări și interpelări pentru că vreau să reiterez 
interpelarea pe care am făcut-o în ședința din 16.04.2024 pentru informații suplimentare din partea 
Poliției Locale în legătură cu răspunsul pe care mi l-au transmis cu numărul A21323 din 15 aprilie 
cu privire la recepția imobilului din strada Economu Cesărescu 34-42 și auditul extern. S-au 
împlinit deja 30 de zile din 16 aprilie și întrebările mele punctuale le pot identifica dumnealor în 
paginile 15 și 16 din procesul-verbal aferent ședinței din 16 aprilie. Dacă este nevoie de o 
solicitare în scris, vă rog să-mi comunicați acest lucru. De obicei, știu că era suficient să adresez 
interpelarea în timpul ședinței. Mulțumesc și aștept răspuns din partea Poliției Locale! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim şi noi! Dacă mai sunt și alte interpelări sau întrebări?  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Da. Anul trecut, în cadrul unei rectificări bugetare,              

s-a alocat o sumă pentru o documentație tehnică ce vizează parcul Grozăvești și anume, un proiect 
de reîntregire, practic, a parcului Glozăvești, necesar răscumpărării acelei porțiuni ce în trecut a 
fost reprocedată. Aș dori să întreb în ce stadiu se află această documentație tehnică? 

Dl Lucian Dubălaru: Dacă este cineva din executiv care poate să răspundă?  
Dl Ovidiu Maxim, director Administraţia Domeniului Public şi Dezvoltare Urbană: 

Bună ziua! Da, avem un contract făcut pentru studiul de fezabilitate pentru obiectivul                   
Parcul Grozăvești. El este împărțit în două faze, se lucrează la el. 

 D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Dacă îmi permiteți, eu știu că există un contract făcut 
cu Compania de Inovare și Proiectare, dar el nu are în prevedere și terenul despre care 
menționează domnul viceprimar și mai știu că, conform spuselor unor persoane care au participat 
la întâlnirea domnului primar de acum câteva zile din zona Grozăvești, acesta a spus că nu 
intenționează să răscumpere acest teren și că această sumă de bani alocată în buget a fost, citez 
“un șantaj politic pe care grupul U.S.R. l-ar fi făcut ca să i se aprobe bugetul”, ceea ce este 
complet fals, pentru că noi nu am șantajat niciodată interesul public, iar discuțiile pe care le-am 
avut, am crezut la momentul respectiv, că sunt discuțiile unor parteneri care sunt aliniați inclusiv 
în acest obiectiv de a recupera parcul Grozăvești. Ca să vă răspund eu, domnule viceprimar, nu 
există nici o intenție în acest moment din partea Primăriei Sectorului 6… 

Dl Lucian Dubălaru: Haideţi să nu răspundem în numele altcuiva! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Dar nu răspund în numele altcuiva…  
Dl Lucian Dubălaru: S-a răspuns de către o direcție. Să nu facem politică, să lăsăm 

declarațiile politice.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Eu vă spun că am avut discuţia cu domnul director de 

la Compania de Inovare, știu exact pe ce terenuri vor face studiul de fezabilitate și, în acest 
moment, Primăria Sectorului 6 nu a demarat nici o procedură pentru evaluarea ANEVAR a 
terenului pe care ne dorim să-l expropiem. Din toate informațiile rezultă, din punctul meu de 
vedere, că nu se dorește acest lucru.  

Dl Lucian Dubălaru: OK! Dacă mai sunt și alte intervenții, vă rog! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Legat de ceea ce mi s-a răspuns, bănuiesc că domnul 

director Ovidiu Maxim, în tema de proiectare ce a fost dată către companie a fost prevăzută sau nu 
acea porțiune de teren ce a fost retrocedată și care ar trebui să fie retrocedată?  

Dl Ovidiu Maxim: În tema de proiectare este prevăzută și acea porțiune de teren care 
trebuie să fie redrocedată.  
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D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Să ne puneţi și nouă la dispoziție, domnule Maxim, 
tema de proiectare și contractul încheiat cu Compania de Inovare, pentru că mie mi-au spus 
altceva.  

Dl Ovidiu Maxim: Nu. Eu v-am spus că este prevăzut. Noi avem contractată faza 1 în 
acest moment, urmează să contractăm și faza 2. Pentru faza 2, pentru terenul care este privat, nu 
avem încă toate datele necesare pentru a încheia un contract. De aceea, am încheiat doar pentru 
faza 1, care era un obiectiv mai ușor de realizat în acest moment, dar intenționăm, avem toată 
disponibilitatea și toată intenția de a contracta şi faza 2.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Ce date vă lipsesc ca să contractați și faza 2 care 
include și terenul pe care ne dorim a fi expropriat?  

Dl Ovidiu Maxim: Sunt câteva detalii specifice, nu știu să vi le numesc acum, legate de 
anumite numere cadastrale, o minievaluare inițială, sunt mai multe lucruri pe care acum nu vi le 
pot spune, pentru că trebuie să verific documentele.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Este cum am spus, nu se dorește acest lucru.  
Dl Ovidiu Maxim: Nu, tocmai am spus că intenționăm, vă spun sincer, să contractăm și 

studiul de fezabilitate pentru cealaltă parte de teren.  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Practic, de anul trecut până în prezent s-a contractat         

faza 1, care nu vizează partea reprocedată, corect?  
Dl Ovidiu Maxim: Noi am avut prinși bani în buget anul acesta. 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Deocamdată, faza pentru partea retrocedată nu este 

contractată, corect? 
Dl Ovidiu Maxim: Este în curs de contractare.  
Dl Lucian Dubălaru: Care parte retrocedată, că nu este retrocedată. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: A fost retrocedată către privaţi, dar nu este expropriată. 

Aceasta este şi intenţia noastră, să o expropiem.  
Dl Lucian Dubălaru: Faceţi referire şi declarații politice legate de o chestie pe care nu o 

avem în proprietate ca să putem demara altceva pe ea. OK! Mulțumesc! Dacă mai sunt alte 
intervenții?  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Da, l-aș ruga pe domnul director Ovidiu Maxim să-mi 
pună și mie la dispoziție și consiliului, dacă se dorește aceasta, datele care lipsesc pentru 
contractare.  

Dl Ovidiu Maxim: Sigur! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Dacă nu mai sunt alte intervenții, declar ședința 

închisă! 
 
 
 
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                   Secretar general Sector 6, 
     Lucian Dubălaru                                                                                Demirel Spiridon 

 
  


